
 
 
 

 

Zápis z otevřeného jednání pracovní skupiny pro financování 

a evaluační setkání vedoucích pracovníků škol 

 ze dne 26. 2. 2025 od 11:00 do 13:00 

MAP IV ORP Strakonice, reg. č. CZ.02.02.XX/00/23_017/0008424 
 

Místo konání:  Palackého nám. 1090, 386 01 Strakonice 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

 

Program: 

1. Úvod   
2. Dokumentace MAP a evaluace proběhlých aktivit implementace 
3. SR, Seznam investiční priority, Finanční rámec SR 
4. Návrhy aktivit Akčních plánů na školní roky 2025/2026, 2026/2027 a 2027/2028 – 

návrhy jejich financování 
5. Spolupráce s IDZ a IPs 

     6.  Diskuse a různé 
Zápis: 

1. Úvod 
I. Schwelch přivítala členy pracovní skupiny pro financování a seznámila je s programem. 
Členové obdrželi s předstihem podklady k jednání. Všichni se s nimi seznámili.  

2. Dokumentace MAP a evaluace proběhlých aktivit implementace  
Mgr. Sedmíková seznámila přítomné s aktualizací analytické a Strategickou částí dokumentu 
MAP. Členové PS byli vyzváni k případné aktualizaci jednotlivých částí dokumentu MAP. 
Nikdo aktualizaci nenavrhl. PS projednala podklady k evaluaci Akčního plánu za rok 2024, 
které připravily ostatní pracovní skupiny a Realizační tým MAP. Protože u všech karet Akčního 
plánu byly doplněny aktivity, které byly naplánovány a uskutečnily se, doporučila PS pro 
financování Řídícímu výboru schválit Hodnocení Akčního plánu za období od 1.1.2024 do 
31.12.2024 jako naplněné/splněné. Proběhla také průběžná evaluace aktivit implementace 
uskutečněných v lednu a únoru 2025. PS kladně hodnotila aktivity realizované podle výstupů 
OP VVV. V těchto vzdělávacích programech by chtěla pokračovat i nadále.  PS pro financování 
projednala financování jednotlivých aktivit a financování projektu MAP IV. 



 
 
 

3 SR, Seznam investičních priority, Finanční rámec SR 
 
Pracovní skupina pro podporu moderních didaktických forem vedoucích k rozvoji klíčových 
kompetencí a pracovní skupina pro rovné příležitosti na společném setkání projednaly 
aktualizaci SR a Seznam investičních priorit. PS pro financování byla seznámena s výstupy 
jednání. Členové PS pro financování projednali předložený Seznam investičních priorit – 
Investiční a další priority, jednalo se např. o záměry ZŠ a MŠ Cehnice, ZŠ F.L.Čelakovského, 
MŠ U Parku a MŠ Řepice. Investiční záměry plní alespoň jeden cíl pro priority MAP. Při 
prioritizaci investičních záměrů byla hodnocena efektivita, využitelnost a udržitelnost daného 
investičního záměru v kontextu území MAP, záměry mají souhlas zřizovatele se zařazením 
investičního záměru do SR MAP. Záměry neobsahují duplicitu.  
PS projednala finanční rámec, který zachycuje rámcový odhad objemu finančních prostředků 
nutných pro realizaci aktivit obsažených ve Strategickém rámci MAP (SR MAP) a omezuje 
finanční riziko nenaplnění aktivit. Finanční rámec posuzuje návrhovou část MAP z hlediska 
finančních možností obcí (zřizovatelů) a stanovuje další zdroje financování záměrů obsažených 
v návrhové části MAP. PS projednala jednotlivé možnosti financování předložených 
investičních záměrů, jednalo se především o zdroje financování z IROP/OP ŽP/SP SZP/státní 
rozpočet/ dotace Jihočeského kraje/zřizovatel.  
PS schvaluje aktualizaci SR a Seznam investičních priorit a doporučuje ho ŘV ke schválení. 
 
   
5 Návrhy aktivit Akčních plánů na školní roky 2025/2026, 2026/2027 a 2027/2028 – 

návrhy jejich financování 
L. Uhlíková seznámila přítomné s návrhy aktivit Akčních plánů na školní roky 2025/2026, 2026/2027 
a 2027/2028. Členové PS aktivity projednali a navrhli možnosti financování jednotlivých aktivit. RT 
následně návrhy zapracuje do Akčních plánů. Tvorba AP bude pokračovat na dalším setkání PS. 
 

 
6. Spolupráce s IDZ a IPs 
Mgr. Sedmíková seznámila členy PS s informacemi ze setkání Spolupráce v území ze dne 
12.2.2025 v Českých Budějovicích v rámci projektu IPs Podpora kurikulární práce škol. Cílem 
setkání byla především vzájemná informovanost a koordinace v terénu mezi projekty MAP a 
IPs Kurikulum. Dále Mgr. Sedmíková informovala členy PS o setkání Platformy pro setkávání 
s realizátory projektů MAP v daném území v rámci projektu Implementace dlouhodobého 
záměru Jihočeského kraje (IDZ), které proběhlo dne 12.2.2025 v Českých Budějovicích. 
Ústředním tématem jednání bylo Digitální vzdělávání. Cílem příspěvků byla podpora rozvoje 
digitálních kompetencí, poskytnutí prostoru pro sdílení zkušeností a poznatků a hledání nových 
způsobů, jak efektivně reagovat na výzvy spojené s digitálním vzděláváním. 

 
7 Diskuse a různé   

Proběhla diskuse k jednotlivým bodům jednání. Lenka Uhlíková předala PS informace o 
projektu OP JAK Šablony I a II. R. Schwelch PS informoval o přípravě výzvy MAS 
Strakonicko, z. s. SP SZP fiche 5 pro školská zařízení se zaměřením na školních hřiště, 
tělocvičny a stravovací zařízení. Termín vyhlášení výzvy podzim 2025. Pracovní skupina předá 
zapojeným partnerům v MAP informace o plánovaných a vyhlášených dotačních 
titulech/výzvách v oblasti vzdělávání. 



 
 
 

I. Schwelch připomněla webové stránky projektu a Facebook, kde jsou zveřejňovány aktuální 
informace o projektu. 
Další setkání pracovní skupiny se uskuteční v březnu 2025. 
Finanční manažerka poděkovala všem za účast a jednání ukončila. 
 
 
 
Výstupy jednání: 
 
- Průběžné vyhodnocení naplňování ročního akčního plánu 2025,  
- Hodnocení Akčního plánu za období od 1.1.2024 do 31.12.2024 
- Aktualizace dokumentace, investiční záměry 
- Seznámení s materiály OP VVV 
- Příprava Akčních plánů pro škol. rok 2025/26, 2026/27, 2027/28, návrhy financování AP, 

finanční rámec 
- Informace o spolupráci se systémovými projekty 
- Informace o přípravě výzvy SP SZP pro školská zařízení, informace k projektům OP JAK 

Šablony 

 

Zapsala: Ing. I. Schwelch 

 
 


